

PORTABLE POWER STATION

UL0650

Capacity: 19.2Vdc/32Ah 614Wh

Rated Output Power: 650W

PD Input: 5Vdc/3A, 9Vdc/3A, 12Vdc/3A,
15Vdc/3A, 20Vdc/5A, 100W max

DC Input: 10-25Vdc/10A max, 200W max

AC Output(x2): 100-130Vac/50Hz/60Hz
650W max continuous,
1200W surge peak

USB-A Output (x2): 5Vdc/3.4A

USB-A QC Output (x1): 5Vdc/2.4A, 9Vdc/2A, 12Vdc/1.5A,
18W max

USB-C Output(x1): 5Vdc/3A, 9Vdc/3A, 12Vdc/3A,
15Vdc/3A, 20Vdc/5A, 100W max

DC Output(x1): 12Vdc/10A

Car Port Output(x1): 12Vdc/10A

Wireless Charge Output(x1): 15W max

Charge ambient Temp: 0-45°C(32-113°F)

Discharge ambient Temp: -20-45°C(-4-113°F)

制造商: 福建云众动力科技有限公司

Manufacturer: Fujian Edgelion Power Technology Co., Ltd.

中国制造 / Made in China www.edgelion.com

CAUTION ATTENTION

This device is not intended for use in a commercial repair facility. Risk of Electric Shock. Do not remove cover.

Cet appareil n'est pas destiné à être utilisé dans des installations de réparation commerciale. Risque d'électrocution. Ne pas retirer le couvercle.

WARNING AVERTISSEMENT

Risk of Electric Shock and Risk of Fire. This device is not to be stored in a vehicle. Do not overcharge the internal battery. See Instruction Manual. Do not smoke, strike a match, or cause a spark in the vicinity of the power pack. Only charge the internal battery in a well ventilated area.

Attention aux risques d'électrocution et d'incendie. Cet appareil ne doit pas être stocké dans un véhicule. Ne pas surcharger la batterie interne. Voir le manuel d'instructions. Ne pas fumer, allumer ou provoquer une étincelle à proximité de la centrale électrique portable. Ne charger la batterie interne que dans un endroit bien ventilé.

DANGER

This device is intended to be used indoors only. Do not use outdoors.

Cet appareil ne peut être utilisé qu'à l'intérieur. L'utilisation à l'extérieur est interdite.

FCC ID: 2A74S-UL0650

IC: 29946-UL0650

XXX-XXXXXX